
Nu har jeg dampet e-cigaret i snart 4 år. Jeg har fået det meget bedre. Både smag og lugtesans er 

vendt tilbage. Og min lunger har også fået det betydeligt bedre. Da jeg startede var indholdet af 

nikotin 24mg. Nu er den helt nede på 12mg...E-cigaretter er efter min mening den bedste tobaks-

afvænning der findes, og en ting er sikkert hvis det lovforslag blir gennemført så ser jeg mig 

desværre nødsaget til at genoptage tobaksrygning. Åbenbart er det ikke folks sundhed der styrer 

forslagsstillerne, men derimod økonomi og pres fra medicinal-industrien.  
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